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Министар спољних послова Србије Ивица Дачић рекао је данас да ће влада учинити све
да Косово не постане чланица Уједињених нација.

  

  

- Ту нас чека тешка борба, јер ће Косово желети да постане чланица међународних
организација - рекао је Дачић за Телевизију Пинк.

  

Према његовим речима, Србија се није обавезала да омогући Косову чланство у
међународним организацијама, али шансе Косова да се учлани зависе и од начина
одлучивања у појединим организацијама.

  

Дачић је, тако, казао да Косово не може да постане члан ОЕБС јер се ту одлуке доносе

 1 / 2



Ивица Дачић: Ми смо у најтежој ситуацији када је реч о чланству Косову у европским организацијама
недеља, 03 јануар 2016 10:35

консензусом, а Србија не жели да се Косово учлани.

  

Према његовим речима, другачија је ситуација када је реч о Савету Европе и неким
другим организацијама где се одлуке доносе одређеном већином гласова.

  

- На жалост, ми смо у најтежој ситуацији када је реч о Косову у Европи - рекао је Дачић
коментаришући наклоност појединих држава чланству Косова у међународним
организацијама.

  

(Блиц) 
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